

CANTON DE / TOWNSHIP OF



MUNICIPALITÉ DE CANTON DE LOW

4A, chemin D'Amour, Low (Québec) J0X 2C0
Téléphone : (819) 422-3528 – Télécopieur : (819) 422-3796
Courriel : reception@lowquebec.ca

AVIS PUBLIC – ADOPTION DU BUDGET 2024 ET DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS (PTI) POUR LES ANNÉES 2024-2025-2026

AVIS EST DONNÉ par la soussignée, Valérie Lemieux, Directrice générale par intérim et greffière-trésorière par intérim, qu'une séance extraordinaire du conseil municipal sera tenue le 20 décembre 2023 à 19 h afin d'adopter le budget pour l'année 2024 et le programme triennal d'immobilisations pour les années 2024-2025-2026.

DONNÉ à Low ce 12 décembre 2023.

Valérie Lemieux

Directrice générale par intérim et greffière-trésorière par intérim

CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je, soussignée, certifie sous mon serment d'office avoir publié l'avis public ci-haut, en affichant une copie à chacun des endroits désignés par le conseil le 12 décembre 2023.

En foi de quoi je donne ce certificat le 12 décembre 2023.

Valérie Lemieux

Directrice générale par intérim et greffière-trésorière par intérim

CANTON DE / TOWNSHIP OF



MUNICIPALITY OF TOWNSHIP OF LOW

4A, D'Amour Road, Low (Québec) J0X 2C0
Telephone : (819) 422-3528 – Fax : (819) 422-3796
Email : reception@lowquebec.ca

PUBLIC NOTICE - ADOPTION OF THE 2024 BUDGET AND THE THREE-YEAR CAPITAL PROGRAM (CIP) FOR THE YEARS 2024- 2025-2026

NOTICE IS HEREBY GIVEN by the undersigned, Valérie Lemieux, interim Director General and interim Clerk-Treasurer, that a special meeting of Council will be held on December 20, 2023, at 7:00 p.m. for the purpose of adopting the 2024 budget and the three-year capital program for the years 2024-2025-2026.

GIVEN at Low this 12th day of December 2023.

Valerie Lemieux
Interim Director General and interim Clerk-Treasurer

PUBLICATION CERTIFICATE

I, the undersigned, certify under my oath of office that I have published the above public notice, by posting a copy in each of the places designated by the council on the December 12, 2023.

In witness whereof I give this certificate on December 12, 2023

Valerie Lemieux
Interim Director General and interim Clerk-Treasurer